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PROTOKÓŁ NR XXXII/2017 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

25 maja 2017 roku 
(sala konferencyjna Rady i Zarządu Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 19:30–22:20 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 19:30 stwierdził quorum i otworzył obrady 

XXXII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. Na sali obrad obecnych było 17 członków Rady.  

Nieobecni: p. Przemysław Brożek, p. Józef Jałocha, p. Jadwiga Szarek. 

Goście: mieszkańcy Dzielnicy X. 

Spóźniła się 1 osoba. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XXXII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy X poddał pod głosowanie wnioski 

do Rady o odstąpienie od terminu 8 dni na przedłożenie Przewodniczącemu poniższych 

projektów uchwał. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 265 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2017. 

 

Głosowanie: 17-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 266 

w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

X Swoszowice na rok 2018. 

 

Głosowanie: 17-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 267 

w sprawie zaopiniowania wniosku Rady Dzielnicy VIII Dębniki dotyczącego korekty 

granicy Dzielnicy X Swoszowice z Dzielnicą VIII Dębniki. 

 

Głosowanie: 17-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 268 

w sprawie zaopiniowania wniosku Rady Dzielnicy VIII Dębniki dotyczący przesunięcia 

granicy Dzielnicy VIII Dębniki z Dzielnicą X Swoszowice. 
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Głosowanie: 17-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 269 

w sprawie zmiany organizacji ruchu pieszego na ulicach: Zawiszy, Fortecznej 

i Dr Judyma. 

 

Głosowanie: 17-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 270 

w sprawie zaopiniowania projektu rozbudowy ulicy Fortecznej na odcinku 

od ul. Zakopiańskiej do ul. Zawiszy w Krakowie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 271 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Jana Izydora Sztaudyngera w Krakowie na następny 

okres (znak sprawy: ML-02.7123.282.2017.JK). 

  

Głosowanie: 17-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 272 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zmiany nazwy ulicy w osiedlu Jugowice 

i zaproponowania nowej. 
 

Głosowanie: 17-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Po przyjęciu ww. wniosków p. Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt porządku 

obrad z ich uwzględnieniem. 

 

Głosowanie: 17-głosów za (jednogłośnie). 

Porządek obrad został przyjęty w następującym kształcie: 

 

Porządek obrad 

XXXII sesji  

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

25.05.2017 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie porządku obrad XXXII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 



 4 

3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 265 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2017. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 266 

w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

X Swoszowice na rok 2018. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 267 

w sprawie zaopiniowania wniosku Rady Dzielnicy VIII Dębniki dotyczącego korekty 

granicy Dzielnicy X Swoszowice z Dzielnicą VIII Dębniki. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 268 

w sprawie zaopiniowania wniosku Rady Dzielnicy VIII Dębniki dotyczący przesunięcia 

granicy Dzielnicy VIII Dębniki z Dzielnicą X Swoszowice. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 269 

w sprawie zmiany organizacji ruchu pieszego na ulicach: Zawiszy, Fortecznej 

i Dr Judyma. 

/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 270 

w sprawie zaopiniowania projektu rozbudowy ulicy Fortecznej na odcinku 

od ul. Zakopiańskiej do ul. Zawiszy w Krakowie. 

/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 271 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Jana Izydora Sztaudyngera w Krakowie na następny 

okres (znak sprawy: ML-02.7123.282.2017.JK). 

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 

Druk nr 272 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zmiany nazwy ulicy w osiedlu Jugowice 

i zaproponowania nowej. 

/projekt Grupy Radnych/ 

5. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

6. Oświadczenia i komunikaty.         

Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XXXI sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z XXXI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 
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Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Projekty uchwał Rady. 

Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 265 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2017. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Jończykowi. 

 

Pan Andrzej Jończyk przeczytał niniejszy projekt uchwały oraz uzasadnił jego 

przygotowanie.   

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Dominik Galas, p. Marcin Szewczyk, p. Bogumił Bania, p. Andrzej Drąg, mieszkanka 

Dzielnicy X, p. Andrzej Jończyk, p. Artur Markiewicz, p. Andrzej Drąg, p. Angelika Kuczaj, 

p. Adam Rymont, p. Bogumił Bania, p. Angelika Kuczaj, p. Artur Markiewicz, p. Dominik 

Galas, p. Przewodniczący. 

 

Podczas dyskusji omówiono kwestie związane z finansowaniem imprez na terenie osiedla 

Swoszowice oraz pozostałych osiedli w obrębie Dzielnicy X. Omówiono również kwestię 

związaną z dofinansowaniem Szkoły Podstawowej nr 43 z budżetu miasta Krakowa i budżetu 

obywatelskiego oraz braku dofinansowania ze środków wydzielonych do dyspozycji Rady 

Dzielnicy X. Następnie omówiono kwestie związane z dofinansowaniem z budżetu miasta 

Krakowa oraz ze środków wydzielonych do dyspozycji Rady Dzielnicy X innych zadań 

z terenu Dzielnicy X. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy. 

 

(po przerwie) 

 

Po zakończonej przerwie p. Przewodniczący wznowił obrady. 

 

W dalszej dyskusji udział wzięli: 

p. Przewodniczący, p. Tadeusz Murzyn, mieszkanka Dzielnicy X. 

 

Podczas dalszej dyskusji omówiono kwestie związane z: sfinansowaniem budowy boiska 

wielofunkcyjnego na obiektach WLKS Krakus w ubiegłej kadencji samorządowej oraz 

dofinansowaniem remontu elewacji Przedszkola nr 132 ze środków SKOZK. 

 

Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-glosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr XXXII/260/2017 została podjęta. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 266 

w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

X Swoszowice na rok 2018. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Marcinowi Szewczykowi. 

 

Pan Marcin Szewczyk przeczytał niniejszy projekt uchwały, wraz z załącznikiem.  

 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęły 

poprawki, jednocześnie prosząc autorów o ich odczytanie. 

 

Pan Artur Markiewicz odczytał trzy poprawki swojego autorstwa.   

 

Następnie p. Dominik Galas odczytał poprawkę swojego autorstwa i uzasadnił propozycje 

zmian w niej zawarte. 

 

Ostatnia poprawka została przygotowana i odczytana przez p. Tadeusza Murzyna. 

 

Po odczytaniu wszystkich zgłoszonych poprawek p. Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Przewodniczący, p. Angelika Kuczaj, p. Przewodniczący, p. Artur Markiewicz, p. Angelika 

Kuczaj, p. Tadeusz Murzyn, p. Bogumił Bania, p. Andrzej Drąg, p. Artur Markiewicz, 

p. Dominik Galas, p. Przewodniczący, mieszkanka Dzielnicy X, p. Przewodniczący, 

p. Bogumił Bania, mieszkanka Dzielnicy X, mieszkaniec Dzielnicy X, mieszkanka Dzielnicy 

X, mieszkaniec Dzielnicy X, p. Przewodniczący, p. Anna Żurad, p. Marcin Szewczyk, 

p. Andrzej Jończyk.  

 

Podczas dyskusji omówiono zadania zawarte w niniejszym projekcie uchwały oraz omówiono 

propozycje zmian zawarte w odczytanych poprawkach. Następnie omówiono duże potrzeby 

związane z remontem infrastruktury na terenie Dzielnicy X. Podkreślono też, iż przyjęcie 

niniejszego projektu uchwały jest równoznaczne z przyjęciem wstępnej listy, która będzie 

weryfikowana przez poszczególne jednostki miejskie. Następnie zaznaczono, iż do Rady 

Dzielnicy X wpłynęła duża liczba wniosków, które nie zostały na przygotowanej liście ujęte. 

Omówiono również kwestię związaną z budową chodnika wzdłuż ulicy Chałubińskiego. 

Następnie omówiono sprawę przebudowy ulicy Myślenickiej. 

 

Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący poddał zgłoszone poprawki pod głosowanie: 

 

Poprawka nr 1 zgłoszona przez p. Artura Markiewicza. 

 

Głosowanie: 2-głosy za, 14-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Poprawka została odrzucona. 

 

Poprawka nr 2 zgłoszona przez p. Artura Markiewicza. 

 

Głosowanie: 2-głosy za, 14-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Poprawka została odrzucona. 
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Poprawka nr 3 zgłoszona przez p. Artura Markiewicza. 

 

Głosowanie: 2-głosy za, 14-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Poprawka została odrzucona. 

 

Poprawka zgłoszona przez p. Dominika Galasa. 

 

Głosowanie: 2-głosy za, 14-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Poprawka została odrzucona. 

 

Poprawka zgłoszona przez p. Tadeusza Murzyna. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 2-głosy przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXXII/261/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 267 

w sprawie zaopiniowania wniosku Rady Dzielnicy VIII Dębniki dotyczącego korekty 

granicy Dzielnicy X Swoszowice z Dzielnicą VIII Dębniki. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Angelice Kuczaj. 

 

Pani Angelika Kuczaj przeczytała niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła 

poprawka autorstwa p. Dominika Galasa, jednocześnie prosząc autora o jej odczytanie. 

 

Pan Dominik Galas odczytał ww. poprawkę. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Dominik Galas, p. Angelika Kuczaj.   

 

Podczas dyskusji omówiono kwestię związaną z proponowaną zmianą granicy.  

 

Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną 

przez p. Dominika Galasa. 

 

Głosowanie: 2-głosy za, 14-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Poprawka została odrzucona. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-glosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr XXXII/262/2017 została podjęta. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 268 

w sprawie zaopiniowania wniosku Rady Dzielnicy VIII Dębniki dotyczący przesunięcia 

granicy Dzielnicy VIII Dębniki z Dzielnicą X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęły 

poprawki, jednocześnie prosząc autorów o ich odczytanie. 

 

Pani Angelika Kuczaj odczytała poprawkę swojego autorstwa i uzasadniła jej przygotowanie. 

 

Następnie p. Dominik Galas odczytał poprawkę swojego autorstwa. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Dominik Galas, p. Przewodniczący, p. Angelika Kuczaj, p. Marcin Szewczyk, p. Bogumił 

Bania, p. Tadeusz Murzyn, p. Dominik Galas, p. Angelika Kuczaj. 

 

Podczas dyskusji omówiono kwestię związaną z zaproponowaną zmianą granicy.  

 

Pan Adam Rymont zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Wniosek został przyjęty. Dyskusja została zamknięta. 

 

Po zamknięciu dyskusji p. Przewodniczący poddał zgłoszone poprawki pod głosowanie: 

 

Poprawka zgłoszona przez p. Angelikę Kuczaj. 

 

Głosowanie: 13-głosów za, 2-głosy przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Poprawka zgłoszona przez p. Dominika Galasa. 

 

Głosowanie: 1-głos za, 13-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 

Poprawka została odrzucona. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały 

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 13-głosów za, 2-głosy przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXXII/263/2017 została podjęta. 

 

Mieszkanka Dzielnicy X poruszyła kwestię budowy chodnika wzdłuż ulicy Chałubińskiego.  

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Bogumił Bania, p. Przewodniczący. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 269 

w sprawie zmiany organizacji ruchu pieszego na ulicach: Zawiszy, Fortecznej 

i Dr Judyma. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXXII/264/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 270 

w sprawie zaopiniowania projektu rozbudowy ulicy Fortecznej na odcinku 

od ul. Zakopiańskiej do ul. Zawiszy w Krakowie. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Wojciechowi Liszce. 

 

Pani Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

Głos w sprawie ww. projektu uchwały zabrał jedynie p. Dominik Galas.   

 

Po zakończonej wypowiedzi p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXXII/265/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Pomocy 

Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 271 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Jana Izydora Sztaudyngera w Krakowie na następny 

okres (znak sprawy: ML-02.7123.282.2017.JK). 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie: 13-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XXXII/266/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 272 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zmiany nazwy ulicy w osiedlu Jugowice 

i zaproponowania nowej. 
Pan Przewodniczący oddał głos p. Dariuszowi Rejkowi.  

 

Pan Dariusz Rejek przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 13-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXXII/267/2017 została podjęta. 

 

Pan Dariusz Rejek odniósł się do nazw ulic, które znajdują się w przesłanym przez Wydział 

Geodezji UMK banku nazw. 

 

 

Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 5 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Nikt się nie zgłosił. 

 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego 

punktu. 

Ad. 6 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Pani Angelika Kuczaj poruszyła kwestię inwestycji prowadzonej w klubie kultury 

w os. Wróblowice. 

 

Mieszkanka os. Swoszowice poprosiła o pomoc dla mieszkańca os. Soboniowice, który złożył 

wniosek przed poprzednią sesją Rady Dzielnicy X. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Przewodniczący, mieszkanka os. Swoszowice. 

 

Pan Artur Markiewicz zaprosił wszystkich obecnych radnych na turniej dzieci i młodzieży, 

zaplanowany na dzień 10 czerwca br. na obiektach KS Wróblowianka. 

 

Pan Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam XXXII sesję Rady Dzielnicy X 

Swoszowice” zwołaną na 25 maja 2017 r. na godz. 19.15. 

 

Koniec sesji godzina 22:20.  
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Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 

 

 

 


